

Title (en)
CONTAINER PLIERS.

Title (de)
GEFÄSSKLEMME.

Title (fr)
PINCE DE RECIPIENT.

Publication
EP 0053149 A1 19820609 (DE)

Application
EP 81901528 A 19810603

Priority
DE 3021181 A 19800604

Abstract (en)
[origin: WO8103419A1] The container pliers are provided with jaws (2a, 4a), a handle (3, 7) for actuating the jaws and a rod for connecting therebetween the handle and the jaws. Said rod comprises a sleeve-like flexible outer element (1), preferably resilient, and a longitudinally moving inner element, within the sleeve, shaped like a flexible plastic bar (5). Such inner element may consist of a plastic and flexible wire or of a deformable plastic tube of which the inner space is filled, for example, by a spring wire or by a flexible cable.

Abstract (fr)
La pince de recipient presente des machoires (2a, 4a), une poignee (3, 7) pour l'actionnement des machoires et une tige pour relier entre elles la poignee et les machoires. Cette tige comprend un element exterieur en forme de manchon flexible (1), de preference elastique, et un element interieur, mobile longitudinalement, dans le manchon, en forme de barre plastique et flexible (5). Cet element interieur peut etre constitue par un fil flexible et plastique ou par un tube plastique deformable dont l'espace interieur est occupe, par exemple, par un fil a ressort ou par un cable flexible.

IPC 1-7
A61B 17/12

IPC 8 full level
A61B 17/122 (2006.01); **A61B 17/28** (2006.01)

CPC (source: EP)
A61B 17/1227 (2013.01); **A61B 17/29** (2013.01); **A61B 2017/2944** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
CH FR GB SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8103419 A1 19811210; DE 3021181 A1 19811210; DE 3021181 C2 19830105; EP 0053149 A1 19820609

DOCDB simple family (application)
DE 8100085 W 19810603; DE 3021181 A 19800604; EP 81901528 A 19810603